	Guidelines for Parents

1. The Student Discipline Policies apply to parents. Parents also share the responsibility of educating their child(ren) to follow all school rules.

2. It is parents’ responsibility to pay tuition and registration fees on time.

3. Parents are encouraged to give suggestions to help improve the learning environment. 

4. Parents have the full responsibility to drop and pick up child(ren) on time. 

5. Parents should report their child’s absence to the classroom teacher in advance.

6. Parents are to pay the cost for any damages made by your child(ren) at school.

7. Attend the school’s parent meetings and school-wide activities. Be respectful to the hard work done by the students and other volunteers. Be a good role model for the students.

8. It is not permitted to interact with any teacher during class time so that the teachers may devote their undivided attention to the students. The school administrative committee’s decision is final should an agreement not be reached between teachers and parents.

9. Please report any violation of the school rules to an on-duty parent or school administrator. 

10. Children who are not registered are not permitted to observe any classes. Parents must have permission from the administration/teacher to visit the class.

11. Parents are scheduled by the school to routine duties. The schedule is published at the online registration site and on weekly school newsletter. Please follow the Guidelines for Classroom On-Duty Parents. 

 
	家 长 守 则
1. 家长必须遵守学校的各项规章制度包括学生行为守则，并教育自己的孩子遵守学生行为守则和学生学习守则, 遵守学校和课堂的纪律。
2. 家长必须按时交纳学费和注册费。
3. 家长有义务参与学校教学、课外活动和管理工作，积极提出改进学校工作的意见和建议。
4. 家长必须按时接送学生，确保学生按时上下课。家长对不能按时接送孩子所引起的后果负全部责任。
5. 家长应配合教师，督促学生完成家庭作业。若学生因故不能上课，应提前向任课老师请假。
6. 家长有责任赔偿其子女在学校造成的一切损失。
7. 积极参加学校组织的家长会议和联欢会，自觉遵守纪律，维护会场秩序，并为孩子们树立遵纪守规的榜样。 
8. 家长与老师有任何争执都应留到课后解决，不得阻碍、影响上课，难以协商解决时应找值班校委，并服从值班校委、校长或校委会所做的决定。
9. 任何家长如发现任何学生有违规行为，应积极加以制止，并报告值班家长和校委。自觉配合并服从值班家长、校委的管理。
10. 家长不得擅自出入教室。欲听课，须事先征得学校负责教学的校委和任课教师同意。家长听课时不准带领未注册的孩子。
11. 学校安排家长轮流值班，以协助维护学校的整洁和秩序。家长可在注册的网站或学校的简报查询各自的值班表。家长应认真履行职责。



